

## **Protokoll fört vid möte med arbetsmarknadsnämndens råd för funktionshinderfrågor**

### **Tidpunkt**

Onsdagen den 9 april, kl. 15:30-17:30

### **Plats**

Arbetsmarknadsförvaltningen, Palmfeltsvägen 5

### **Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor**

Bengt Lyngbäck, *FUB Stockholm- För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning*

Doaa Zatara, *SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad*

Andreas Nyhlén, *Autism Stockholms Län*

Sven Zachari, *SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad*

### **Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen**

Amina Engman Bel-Haj, *Strateg inom mänskliga rättigheter*

Sandra Degsell, *enhetschef inom VO Kompetensförsörjning och Utveckling, Vux*

Karina Uddén, *förvaltningschef*

Hanna Holmäng, *sekreterare*

Mehari, *kurator vid Rosenlundsgatan 52*

Sofia, *specialpedagog vid Rosenlundsgatan 52*

### **Förhinder**

Ahmed Cherif, *FHDBF – Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med familjer*

Anna Palmborg, *DHR- Delaktighet, Handlingskraft och Rörelsefrihet*

Ann-Cristin Broberg, *Neuroförbundet Stockholm*

### **Justering**

Justerat den 2025-04-11

Bengt Lyngbäck  
Ordförande

Sven Zachari  
Justerare

## **§1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning**

Ordförande Bengt Lyngbäck öppnade mötet och dagordningen fastställdes.

## **§2. Val av justerare samt justeringsdag**

Sven Zachari valdes till justerare.  
Protokollet justeras den 11 april.

## **§3. Information och dialog med Vuxenutbildningscentrum**

*Följande dokument hade sänts ut inför mötet: presentation*

Kurator och specialpedagog från Södermalm informerade och svarade på rådets frågor.

## **§4. Återkoppling av föregående mötesprotokoll**

Föregående protokoll lades till handlingarna.

## **§5. Genomgång av "fleråringen"**

Karina Uddén gick igenom underlag för budget 2026 med inriktning 2027 och 2028, den så kallade "fleråringen".

Presentationen sänds ut efter mötet.

Rådet får ta del av underlaget i sin helhet den 11 april då handlingarna till arbetsmarknadsnämndens sammanträde den 22 april skickas ut.

## **§6. Inspel och synpunkter till förvaltningen**

Det framförs att det inte i tillräckligt hög grad sker uppföljning av de insatser/stöd som ges vid förvaltningen. Exempelvis saknas uppföljning av vilken effekt de insatser/ det stöd som man från vuxenutbildningscentrums sida rekommenderar inför studier. Och om skolorna därefter tar sitt ansvar och gör den anpassning och ger det stöd som är utrett och rekommenderat som eleven har behov av under studietiden.

Rådet framför att man i högre grad inom verksamheten borde samarbeta med organisationer som företräder personer med funktionsnedsättning för att få hjälp att synliggöra problematiken och implementera nya rutiner och riktlinjer i verksamheten.

Det framförs att man borde se över och anpassa handledarutbildningen för de personer som ska ta emot ferieungdomar med funktionsnedsättningen.

## **§7. Återkoppling till rådet**

Amina Engman Bel-Haj meddelar att frågorna angående hur vi jobbar

med aspiranter med funktionsnedsättning kommer att besvaras under studiebesöket vid FoP, Jobbtorg i augusti.

Vidare redogör Amina Engman Bel-Haj kortfattat för upplägget av Funkis-crew samt meddelar att förvaltningen arbetar vidare med frågan att inkludera ungdomar med funktionsnedsättning i arbetet med inventering av fysisk tillgänglighet.

Sandra Degsell återkopplar angående rådets tidigare inspel om att utvärdering av stödteamet på Vux bör ske.

### **§8. Tillgänglighet**

Digital mötestillgänglighet diskuteras och det framhålls att det nu är möjligt att ha teckenspråkig tolkning vid digitala möten via Zoom.

### **§9. Ärenden från nämndens sammanträde den 25 mars**

Rådet lyfter att det saknas ett funktionshinderperspektiv i exempelvis Järva-ärendet till marsnämnden utifrån kravet att detta alltid ska ingå och redovisas i underlag och nämndärenden

### **§10. Övriga frågor**

Inför nästa möte i juni:

- Uppdaterat Årshjul ska skickas ut snarast möjligt.
- En fördjupad dialog behöver ske om sysselsättningsmålet och indikatorer inför VP 2026 – finns det andra aktörer som behöver involveras?
- En skriftlig uppföljning från förvaltningen om utvecklingen 2025 kopplat till rådets fokusområden tas fram och skickas ut inför junimötet, som ger rådet ett underlag att koppla våra inspel till VP 2026, i relation till flerårsbudgeten.
- Rådet kommer att ha ett digitalt sammanträde måndagen den 26 maj kl. 10.00–11.30.

---

Ordförande tackar avslutningsvis alla deltagare för ett bra möte och förklarar mötet avslutat.

## **Digitala signaturer**

Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

<b>Namn</b>	<b>Datum</b>
Bengt Olof, Lyngbäck	2025-04-10
Sven David, Zachari	2025-04-11